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23. februar 2017 
 

Referat fra afdelingsmøde den 14. februar 2017 
 

 
Deltager: Henrik, Nita, Jan, Annette, Birte og Kim, Maja 
 
 
 
1. Velkomst. 
 
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 13. december 2016. 

Referat fra bestyrelsesmødet den 13. december 2016 blev godkendt. 
 
3. Godkendelse af referat efter ekstraordinært beboermøde den 14. februar 2017. 

Referatet blev godkendt. Kim sender det til Lejerbo. Kim sørger for, at referatet bliver omdelt. 

 

4. Evaluering og debat efter ekstraordinært beboermøde den 14. februar 2017. 

Vi har fået mange positive tilbagemeldinger fra mødet. Bestyrelsen var enige om, at det var godt, at vi 

havde besøg af en fagperson, der kunne svare på de mange spørgsmål om sikkerhedsdøre. Materialet 

som var udsendt til beboerne før mødet blev positivt modtaget.  

 

5. Info af Nita fra YouSee´s informationsmøde. 

Mødet var et møde med generel information om, hvad der sker i YouSee. Ingen store nyheder. 

 

6. Info/status om fastelavnsfest. 

Der er 25 tilmeldte børn. Der er bestilt 50 slikposer. Vi har fået tønder fra afdeling 61. Annette køber 

gavekort til kattekonger og kattedronninger (2 stk á 150 kr. og 2 stk á 100 kr.). Afholdes i kælder 

under blok H, nr. 63. Sodavand og rosiner købt, fastelavnsboller bestilt. 

 

7. Gildesal 

Der har været afholdt en fest, som resulterede i smadrede bilruder, kælderdøre sparket i stykker, 

fyrværkeri i kæder og udenfor. Der er generelt problemer med, at gæster fra festerne ryger i 
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opgangene i blokken. For at undgå rygning i opgangene sættes der nøglecylinder på kælderdørene ind 

til opgangene. 

 

 

 

8. Husorden, arbejdsgruppen. 

Husorden samt lejekontrakt til gildesal skal være klar til beboermødet til september. Husorden skal til 

godkendelse i juridisk afdeling før sommerferien. Husorden udvalget sætter sig sammen snarest. 

 

9. Arbejde vedr. forslag om parkering af firmabiler. Hvordan griber vi det an? 

Emnet tages op på et møde tættere på afdelingsmødet. 

 

10. Eventuelt. 

P-vagterne kommer ikke nok rundt i bebyggelsen. Kim taler med P-vagten om, at han skal rundt over 

det hele. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


